ESTC

您的全球測試、 檢驗及認証合作伙伴

在極端天氣情況下 測量您的產品和 物料的性能





在瞬息萬變的社會,產品要具有特別功能,才可在市場上脫穎而出。除了現有的環境測試爐, 我們新的環境測試爐可以在極端天氣情況下(從攝氏-70度至180度),測試客戶的產品和物料。

In this rapidly changing environment, only products created with special features will stand out in the market. In addition to STC's existing environmental chambers, our new chamber can put clients' products and materials to tests in extreme weather conditions (from - 70° C to 180° C).



產品通過這種極端情況的測試後,客戶可以在<mark>產品研發初期</mark>改進設計,從而避免產品在最後 生產階段出現問題。

By conducting tests in the extreme conditions, we can help clients to enhance their products at the early stage of product development, so as to minimize the risk of product failure at the final stage of mass production.



測試物料範圍涵蓋塗層紡織品、塑膠、木材、玻璃等。

The range of tested materials covers coated fabric, plastic, wood, glass and even more.



+852 3188 8846









